



No. 13-104 /CRP/MINSANTE/CAB

RADIO-PRESS RELEASE

Active search for suspected COVID-19 cases

The Minister of Public Health invites people who arrived to Cameroon by air, since March 10, all flights combined, to urgently call the following numbers, to be tested for COVID-19:

- 1510
- 677 89 93 69
- 677 89 43 64
- 677 89 76 44
- 677 90 01 57

In any event, he reserves the right to use the list of these passengers to ensure their identification and tracing by the teams of the Ministry of Public Health, with a view to test them in laboratories approved for this purpose.

Furthermore, respect and compliance with the prescribed barrier measures remain the most effective option for limiting the spread of the virus. /-

27 MARS 2020



Dr. Manonnda Malachie

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

CABINET DU MINISTRE

N° D13-104 CRP/MINSANTE/CAB



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

MINISTER'S OFFICE

27 MARS 2020

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Recherche active des cas suspects de COVID-19

Le Ministre de la Santé Publique invite les personnes arrivées au Cameroun par voie aérienne, depuis le 10 mars, tous vols confondus, à se signaler de toute urgence au numéros ci-après, en vue de leur dépistage au COVID-19 :

- 1510
- 677 89 93 69
- 677 89 43 64
- 677 89 76 44
- 677 90 01 57

En tout état de cause, il se réserve le droit de recourir à la liste de ces passagers pour assurer leur identification et leur traçage par les équipes du Ministère de la Santé Publique, en vue de leur dépistage auprès des laboratoires agréés à cet effet.

Par ailleurs, le respect et l'observance des mesures-barrières prescrites reste l'option la plus efficace pour limiter la propagation du virus. /-

Dr. Manaouda Malachio